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Jaarverslag 2024 
Vereniging Wijkberaad Houtwijk 

 
 

 
Samenstelling aanvang 2024 
 
Het bestuur van Wijkberaad Houtwijk bestond begin dit jaar uit de hiernavolgende 
personen: 
 
Ramon Meesters  - Voorzitter, afgevaardigde Commissie Loosduinen en 

  ROV. 
Femke Beeloo-Planken - Secretaris en afgevaardigde Commissie Loosduinen. 
     Evenementen en Redactie 
Yvonne Hartman  - Penningmeester, Evenementen en afgevaardigde WB. 
Danny Boers   - Lid, afgevaardigde ROV, Ruimtelijke Ordening en 

  Verkeer  
Alex van Dierendonck - Lid, Archief en evenementen 
Marjolein Minks  - Lid en Redactie 
 
Ondersteuning: 
Cees Willemse  - Hoofdredacteur Houtwijkblad/Houtwijk Site 
Andreas Dijk   -Coördinator Wijkpreventie 
Marcel ten Brinck  -Coördinator Wijkpreventie 
Schwanette Beeloo-  - Vrijwilliger woensdagochtend 
Bekkema 
Marcel Dullaart   -Webmaster 
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Samenstelling eind 2024 
  
Ramon Meesters  -Voorzitter, afgevaardigde Commissie Loosduinen en 

 ROV. 
Femke Beeloo-Planken - Secretaris en afgevaardigde Commissie Loosduinen. 
     Evenementen en Redactie 
Yvonne Hartman  - Penningmeester en afgevaardigde WB. 
Danny Boers   - Lid (afgevaardigde ROV, Ruimtelijke Ordening en 

  Verkeer)  
Alex van Dierendonck - Lid (Archief en evenementen) 
Marjolein Minks  - Lid  
Ed Jacobs   - Aspirant lid, ondersteuning secretaris 
 
Ondersteuning: 
Jeannot Kant   -Hoofdredacteur Houtwijkblad/Houtwijk Site/Webmaster 
Andreas Dijk   -Redactie en Social Media 
Marcel ten Brinck  -Coördinator Wijkpreventie 
Petra Beeloo   -Vrijwilliger Evenementen 
Astrid Zoutenbier   -Webmaster 
 
Pjer Wijsman   -Redactie 
Theo van Daalhoff  -Redactie 
Jan van der Schans  -Redactie 
 
 
 
 

In Memoriam 
 
Op 10 juni 2024 overleed zeer plotseling 
onze zeer gewaardeerde vrijwilliger 
Schwanette Beeloo-Bekkema. Zij stond 
wekelijks op het kantoor van ons wijkberaad 
klaar voor buurtbewoners en de vrijwilligers 
van het Dickens Naaiproject. Daarnaast 
hielp zij bij het organiseren van alle 
evenementen van ons wijkberaad, van de 
boottocht tot de halloween, van Montmartre 
Loosduinen tot Dickens Loosduinen. 
Daarnaast was ze bij alle vergaderingen van 
de kinderraad en deed ze ook nog 
vrijwilligerswerk bij Saffier.  
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Vergaderingen 
 
Het dagelijks bestuur heeft wekelijks contact gehad, soms zelfs dagelijks. Wijkberaad 
Houtwijk heeft zeven keer een algemene bestuursvergadering gehouden, onder 
meer voor het definiëren van doelstellingen en het bespreken van lopende zaken en 
ontwikkelingen die van buitenaf op ons af kwamen. Verder is de algemene 
ledenvergadering afgelopen jaar twee keer georganiseerd. Dit was beide keren een 
groot succes. Tientallen buurtbewoners waren aanwezig.  
 
 
 

Representatie 
 
Houtwijk is onderdeel van het gebied Loosduinen, waarvan de bewonersorganisaties 
zich hebben verenigd in de Commissie Loosduinen, die normaal gesproken om de 
zes weken bijeen komt. De Commissie Loosduinen heeft twee projectgroepen onder 
zich en wel Ruimtelijke Ordening en Verkeer (ROV; gericht op infrastructuur en 
bebouwing) en Welzijn en Beheer (WB; sociale aspecten) die beide ook normaal 
gesproken elke zes weken bij elkaar komen. In alle vergaderingen, zowel online als 
offline, is Wijkberaad Houtwijk met een afgevaardigde vertegenwoordigd. 
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Onderscheidingen 
 
Twee leden kregen begin 2024 de stadsspeld uitgereikt van wethouder Bredemeijer. 

Andreas Dijk is zeer actief. Hij ondersteunt het wijkberaad Houtwijk , is co-
coördinator van het Buurtpreventie team Houtwijk, zet zich in voor de villa 
Ockenburgh, de  buurtboerderij ‘De Nijkamphoeve’ en vele andere 
vrijwilligersinitiatieven. 

 

En Schwanette Beeloo-Bekkema, voor ruim 50 jaar vrijwilligerswerk in de 
ouderenzorg, het actief verbinden van de loosduinse bevolking door het organiseren 
van meerdere evenementen, het wekelijks bijeenbrengen van buurtbewoners en het 
voorzitten van de houtwijkse kinderraad.  

Daarnaast is Schwanette de initiatiefneemster voor het Dickens Naaiproject, dat vlak 
na haar onverwachte overlijden, de gulden klinker wonnen voor het maken van 
zoveel kostuums voor de Loosduinse evenementen.  
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Op 11 december beloonde het 
Wijkberaad Houtwijk Cees Willemse en 
Femke Beeloo-Planken met de 
Houtwijkse zilveren wichelroede. De 
wichelroede is een middeleeuws 
gebruiksvoorwerp, dat – in de handen 
van de juiste persoon – helpt in de 
zoektocht naar drinkwater, edelstenen of 
andere rijkdommen.  

De Houtwijkse zilveren wichelroede staat 
symbool voor de zoektocht naar rijkdom 
in de overdrachtelijke zin van het woord. 
Deze onderscheiding wordt uitgereikt 
aan vrijwilligers die zich bijzonder 
hebben ingezet om van Houtwijk een 
mooie, groene, veilige en sociale wijk te 
maken. 

Cees Willemse was 15 jaar lang 
uitermate actief in de redactie van 

Wijkberaad Houtwijk. Hij was niet alleen hoofdredacteur, maar ook eindredacteur, 
deed de grafische vormgeving, en maakte foto’s en pakkende illustraties voor het 
wijkblad. Hij heeft zo’n 60 edities verzorgd. Maar Cees heeft ook 23 wervende 
posters en banners gemaakt en de website gevuld. Een bijzonder project was de 
‘vlog’ die hij in corona tijd maakte. Het bestuur informeerde met deze 
videopresentatie de buurtbewoners, omdat de Algemene Ledenvergadering niet door 
kon gaan door de corona restricties. Cees stopt met de activiteiten rondom het 
wijkblad om niet meer de druk te hoeven ervaren die er telkens bij het behalen van 
deadlines kwam kijken. Hij blijft gelukkig wel betrokken. Bovendien is hij er in 
geslaagd om een ijzersterk nieuw redactieteam te formeren dat doorgaat met 
verslaggeving over alles wat met Houtwijk te maken heeft. Voor al dit goede werk 
ontving hij in december 2024 de Houtwijkse Zilveren Wichelroede. 
 
Femke is 10 jaar bestuurslid van Wijkberaad Houtwijk waarvan alweer enige jaren in 
de rol van secretaris. Femke is actief als redacteur, Facebook Beheerder, organisator 
van de Halloween Experience, medeorganisator van het Dickens Festival, 
Montmartre, boottochten, Kinderraad, kinderspeeldagen en ze is afgevaardigde bij 
Commissie Loosduinen. Ook is ze een van de stuwende krachten achter de 
naaivereniging die wekelijks samenkomt voor het ontwerpen van kleding voor het 
Dickens Festival. Verder heeft ze ook -zoveel als binnen haar macht mogelijk was-, 
de familie van de vermoorde Houtwijkse snackbarondernemer Wei Chen bijgestaan 
met liefdevolle aandacht, zorg en het opzetten van een crowdfundingsactie.  
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Ook is zij Loosduins visitekaartje door wekelijks een positieve update te geven op 
radioprogramma van Den Haag FM “Bob staat op”.  
Femke wordt door velen in Houtwijk gezien als een soort van wijk moeder, een 
moeder voor iedereen. Voor dit alles en nog zoveel meer ontving zij in december 
2024 de Houtwijkse Zilveren Wichelroede. 
 

Buurtpreventie in 2024 
 
Wat deed het wijkpreventieteam Houtwijk - beter 
bekend als buurtpreventieteam - allemaal in het 
afgelopen jaar? Wij gingen het hele jaar met regelmaat 
op pad. 
 
Menskracht 
Vrijwel het gehele jaar zijn wij wekelijks ten minste een 
avond op pad geweest. Vaak was een tweede avond 

mogelijk. De bemensing per avond was wisselend. De effectieve sterkte nam in 2024 
helaas verder af.  
 
Wervingsacties hadden helaas geen resultaat. 
 
Coördinatie 
De algehele coördinatie was in handen van Andreas Dijk en Marcel ten Brinck, 
waarbij de eerste zich vooral richtte op communicatie en externe contacten en de 
tweede de interne organisatie en administratie voor zijn rekening nam. Voor 
Facebook werden zij ondersteund door Ronald Albers. Daarnaast had elk avondteam 
een eigen coördinator, die op basis van beschikbare menskracht de mensen over 
een of meer ploegjes verdeelde en het aan- en afmelden bij de politie verzorgde. 
Andreas Dijk heeft halverwege het jaar een stap terug gedaan bij de wijkpreventie als 
coördinator. 
 
Werkwijze en routes 
Om veiligheidsredenen is de minimale groepsgrootte bij het dragen van herkenbare 
preventie kleding twee personen. Op basis van voorkeuren waren mensen op een 
vaste avond in beginsel beschikbaar. Sommigen wekelijks, anderen door werk of om 
andere reden om de week. Gelet op de grootte van Houtwijk worden de rondes in de 
regel fietsend gedaan. Mede op basis van informatie van de operationeel coördinator 
van de politie (OPCO) werden de routes bepaald. Ook door wijkgenoten 
aangedragen aandacht plekken/situaties speelden bij de routekeuze een rol.  
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Adviezen en gasten 
Bij diverse gelegenheden, ook als we gewoon op pad waren, zijn adviezen aan 
wijkbewoners gegeven. Regelmatig rijdt er iemand van de gemeente mee, zodat we 
kunnen laten zien hoe de wijk in elkaar zit. 
 
De jaarwisseling 
Op 31 december waren wij in twee rondes van ’s morgens tien tot ’s middags twee 
met fietskoppel op pad om eventuele (potentiële) brandhaarden, andere risico’s en 
overlast te signaleren en aan de gemeente, het handhavingsteam of de politie door 
te geven. De vele meldingen leidden tot snelle inzet van de kraakwagen om 
brandbaar materiaal te verwijderen. 
 
Overleggen en communicatie 
Andreas Dijk is agendalid bij het bestuur van het Wijkberaad Houtwijk en woont de 
bestuursvergaderingen zo veel mogelijk bij.  
Vrijwel maandelijks was er overleg met de collega’s van de andere Loosduinse 
teams, medewerkers van het stadsdeel, de politie en vertegenwoordigers van 
Whatsapp Groepen. 
Verder werd geparticipeerd in de decentrale Acon, een Loosduins coördinatieoverleg 
initiatief ter voorbereiding van een zo veilig mogelijke jaarwisseling. Bij deze 
overleggen zijn naast medewerkers van het stadsdeel het handhavingsteam, de 
politie, de brandweer, woningcorporaties, welzijnsorganisaties en de 
buurtpreventieteams betrokken. 
Met het jongerenwerk van Wijkz was met regelmaat face-to-face contact. 
In elk nummer van het Houtwijkblad was aandacht voor onze activiteiten. Daarnaast 
zijn de socials ingezet om over onze activiteiten te berichten. 
 
Toekomst 
Al met al waren we ook in 2024 van de eerste t/m de laatste dag actief. Dat zouden 
we ook wel in 2025 willen. Met een verwacht krimpend team zal de frequentie van 
onze aanwezigheid op straat helaas afnemen. 
Er ligt een uitdaging. Niet alleen voor ons maar voor iedereen die zich voor een 
schoon en veilig Houtwijk wil inzetten! U kunt zich bij ons aanmelden of informatie 
vragen via info@wijkpreventiehoutwijk.nl 
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info@wijkpreventiehoutwijk.nl  
www.wijkpreventiehoutwijk.nl  
www.twitter.com/BPTHoutwijk  
www.facebook.com/BPTHoutwijk  
 

 
 
 
 

 
De kinderraad  
 
De kinderraad van Houtwijk bestond het eerste deel van het jaar uit Mohamed, Falak, 
Hiler, Bouchra, John en Nisrine. 
Zij hebben zich tot de zomervakantie ingezet voor de kinderen in de buurt. Zo 
organiseerden zij bijvoorbeeld de buitenspeeldag en hielpen zij bij de kids-
tweedaagse.  
 
Ze denken actief mee over het verbinden van wijkbewoners met elkaar en staan zij 
klaar tijdens wijkactiviteiten om de andere aanwezige vrijwilligers te helpen. Ze 
bezoeken ook ouderen en mindervaliden om hun een fijne dag te bezorgen. 
Daarnaast houden ze bijna maandelijks een opruimactie en/of brengen zij 
winkelwagentjes, die rondzwerven in de wijk, terug naar de supermarkten.  
 
In 2024 won de kinderraad met hun plan voor een inclusievere speeltuin in Bokkefort 
een prijs van 5000 euro van stichting Voorall, die zich inzet voor een samenleving 
waar gehandicapten ook een plek hebben. Het geld zal in 2025 ingezet worden om 
o.a. braille borden en gebarentaal borden neer te zetten bij de speeltuin. 
 
Door het vertrek van Shailesh Ramnath en het overlijden van Schwanette Beeloo-
Bekkema is er in het schooljaar 2024-2025 nog geen nieuwe kinderraad gestart. 
Femke Beeloo-Planken kijkt met de nieuwe kinderwerker of er in 2025 een nieuwe 
start gemaakt kan worden.  
 
Parkeerproblematiek 
 
In de Architectenbuurt is betaald parkeren gekomen. Hierdoor is het waterbed effect 
van de Schone Ley behoorlijk afgenomen.  
In de Historici buurt wordt veel fout geparkeerd omdat er niet genoeg plaatsen zijn 
voor alle auto’s en de vele bedrijfswagens die hier geparkeerd staan. Het afgelopen 
jaar heeft handhaving hier veelvuldig bekeurd, ook op plaatsen die al 40 jaar worden 
gebruikt om te parkeren, het wijkberaad heeft hierin getracht te bemiddelen, zonder 
resultaat. 
 

mailto:info@wijkpreventiehoutwijk.nl
http://www.wijkpreventiehoutwijk.nl/
http://www.twitter.com/BPTHoutwijk
http://www.facebook.com/BPTHoutwijk
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Wijkberaad Houtwijk ziet vergunningparkeren als een van de mogelijke oplossingen 
voor parkeeroverlast. 
 
We zijn hier echter alleen voorstander van als: 
a. de parkeerdruk aantoonbaar hoog is en 
b. bewoners aangeven dat men een parkeerregeling wil. Zoals bijvoorbeeld zou 
blijken uit een brede enquête van deze wijkbewoners. 
 
Wij zijn tegen het invoeren van een generieke regeling zonder dat hier de wens van 
bewoners in is meegenomen. Ook zijn we geen voorstander als niet eerst andere 
maatregelen zijn genomen, zoals het formaliseren van huidige niet officiële 
parkeerplaatsen of het aanleggen van een P&R bij bijvoorbeeld de Uithof . 

 
Houtwijk knapt op 
 
Wijkberaad Houtwijk heeft de opknap- en bouwprojecten van Houtwijk goed gevolgd 
en zo nodig extra informatie opgevraagd, besprekingen bijgewoond en advies 
gegeven. Zo heeft Wijkberaad Houtwijk onder meer een faciliterende rol vervult in het 
samenbrengen van projectontwikkelaar BPD en wijkbewoners rondom het 
Connexxionterrein voor constructieve gesprekken over een toekomstige passende 
invulling, en het ondersteunen van een beroepschrift tegen de gemeente Den Haag 
voor het in onze ogen onterecht verlenen van een omgevingsvergunning voor de 
bouw van twee supermarkten op voornoemde terrein. De eerste zaak is gewonnen, 
helaas is de tegenpartij in hoger beroep gegaan.  
 
De Historici buurt heeft extra aandacht gekregen met een rozenactie als 
kennismaking. Daarnaast werd er in samenwerking met Wijkz en de bewoners een 
straatfeest georganiseerd, tevens werden vier grote bomen gekapt vanwege ernstige 
wortelopdruk.  
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Duurzaam Houtwijk 
 
Wijkberaad Houtwijk probeert duurzaamheid te bevorderen door sprekers uit te nodigen 
tijdens bijeenkomsten en door hier aandacht aan te besteden op onze Socials. Wij sluiten 
aan bij Duurzaam Den Haag 
 
https://duurzaamdenhaag.nl/bewonersinitiatieven/bewonersinitiatief-energiecoaches-
loosduinen-den-haag 
 

 

 
  

https://duurzaamdenhaag.nl/bewonersinitiatieven/bewonersinitiatief-energiecoaches-loosduinen-den-haag
https://duurzaamdenhaag.nl/bewonersinitiatieven/bewonersinitiatief-energiecoaches-loosduinen-den-haag
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Communicatie 

 
 
Wijkcommunicatie via website, wijkblad, Facebook, X , Instagram, Hoplr en 
Nextdoor. 
Wijkberaad Houtwijk heeft in 2024 een keer per kwartaal het huis-aan-huis 
verspreide Houtwijkblad uitgebracht (oplage papieren versie 6000 exemplaren). Met 
allerlei wetenswaardigheden over de wijk om iedereen te informeren over actuele 
(wijk)zaken, over de voortgang daarvan en over de bereikte resultaten.  
  
Houtwijk digitaal 
De Houtwijksite (www.wijkberaadhoutwijk.nl) is een digitale informatiebron waarop 
berichten van het wijkberaad worden geplaatst, maar ook andere voor bewoners 
relevante berichten. Het streven is om met de redactieleden tot een actuele 
berichtgeving over de wijk te komen. Momenteel krijgt de site een make-over, een 
deel van het archief is inmiddels zichtbaar.  
 
Social media 
Onze site op Facebook (Houtwijkinfo) heeft een grote schare trouwe lezers, 
inmiddels staat de teller op bijna 1700 volgers. X acount @houtwijkinfo wordt 
minder gevolgd, maar de meer dan 450 mensen die volgen ‘retweeten’ een boel 
berichten als waardevolle bijdragen. Ons Instagram (wijkberaadhoutwijk) account 
heeft al bijna 200 volgers. 
We proberen ook door te posten op Nextdoor en Hoplr, maar het lukt tot op heden 
niet een bedrijfsaccount te koppelen.  
 
Archief 
Ons lid Alex is bezig om alle voorgaande jaren van het houtwijkblad te digitaliseren, 
zodat dit ook online in te zien is. Een enorme klus, waarbij een heleboel handmatig 
moet worden ingescand. Het vordert steeds meer. Als iemand het interessant vindt 
hierbij te helpen, is deze meer dan welkom.  
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Verbinden 
 
Elke woensdagochtend is het wijkberaad vrij open van 10-12 uur. Inmiddels is het fijn 
te zien dat wijkbewoners ons kantoor weten te vinden. Naast de vrije inloop draaien 
er ook diverse activiteiten waar mensen vrijblijvend kunnen aansluiten. Alleen even 
koffie drinken of om raad vragen is natuurlijk ook altijd mogelijk.  
 

Dickens Naaiproject  
 
Inmiddels zijn er met het Dickens Naaiproject meer dan 150 volledige kostuums 
gemaakt. Niet alleen kleding van rond 1900, maar ook van 1920 is er een hele 
collectie gemaakt voor Montmartre 2023. Op naar het volgende doel. Kleding maken 
voor Montmartre Loosduinen 2025, waar we naar de Rock and Roll tijd willen gaan, 
de eerste kostuums zijn inmiddels klaar. De vaste vrijwilligersgroep is al enthousiast 
begonnen hieraan.  
 
 

BuurThuis Houtwijk 
Houtwijk heeft de bewoners veel te 
bieden maar een eigen Buurtkamer 
ontbrak er nog aan. Het Wijkberaad van 
Houtwijk riep de bewoners op om hierin 
verandering te brengen. Een aantal 
wijkbewoners reageerde hier positief op 
en na een aantal maanden voorbereiding 
krijgt Houtwijk op woensdag 11 
september haar eigen Buurtkamer. 
Doel is om de buurtgenoten een plek te 
geven waar ze bij elkaar kunnen komen 
voor een kop koffie, een spelletje spelen, 
een kaart- of ander clubje en andere 
leuke activiteiten.  Gewoon gezellig bij 
elkaar komen en even uit de dagelijkse 
sleur. Een middag voor en door 
Wijkbewoners. 

Het Buurthuis zal in aanvang elke 2e en 4e woensdagmiddag van de maand van 
15.00 tot 17.00 uur open zijn en later wekelijks zodra daarvoor voldoende helpende 
handjes zijn. 
Op 11 september zal de Buurtkamer officieel geopend worden met live muziek, een 
drankje en een hapje. De Buurtkamer is gevestigd aan de L van Vuurdestraat 16 in 
het clubgebouw van sv Houtwijk (er is een lift).  
Zin om mee te helpen, denken of heb je goede ideeën kom dan de 11e langs en laat 
het de organisatie weten. Vragen of ideeën kan je ook mailen naar 
info@wijkberaadhoutwijk.nl of buurthuishoutwijk@gmail.com 

mailto:info@wijkberaadhoutwijk.nl
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Springkussenfestival met SV Houtwijk 
In April organiseerden Sv Houtwijk en wijkberaad Houtwijk weer een gezellige dag 
voor de jeugd van Houtwijk. Honderden kinderen kwamen hier, al dan niet met 
familieleden, op af om te genieten van het weer, gezelligheid, spelletjes, 
springkussens en lekkers.  

 
 

Midsummerparty 

 
29 juni was onze jaarlijkse midsummer party volledig in carribische stijl, er waren 
ontzettend leuke hapjes en drankjes en de muziek was ook gezellig!  

  



 Pagina 14 van 21 

  
 

Buitenspeeldag  
In Juni was ook weer de nationale buitenspeeldag. Kleine crisis omdat Schwanette 
plots vlak hiervoor overleed, maar Straatfeestje.nl heeft de gehele dag overgenomen 
en deze ontzettend fijn alsnog door laten gaan!  

 
Montmartre Loosduinen 
 
Op 31 augustus was het eindelijk tijd voor Montmartre, later in het jaar vanwege de 
puch-dag die op dezelfde dag in juli gepland stond. Het was een prachtige zonnige 
dag. Deze keer liepen de vrijwilligers niet in themakleding, vanwege het overlijden 
van organisator Schwanette, veel bezoekers gaven aan het absoluut te begrijpen, 
maar wel enorm te missen. Daarnaast was er veel zang en dans. En natuurlijk 
stonden ook deze keer tientallen kunstenaars met hun prachtige zelfgemaakte 
schilderijen, sieraden, beelden etc op de markt. Jammer was het weer, maar in de  
 
 

 
middag klaarde het op en ging de wind toch nog liggen.  
 
Op naar volgend jaar! Dan gaan we naar de sixties! Wilt u meehelpen met het maken 
van deze kostuums? Meld u dan aan bij wijkberaad Houtwijk en doe mee op de 
woensdagochtenden!  
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Traditionele boottocht 
 
Ook dit jaar mochten we weer vele wijkbewoners verwelkomen op de rondvaartboot. 
Er werden gezellige en ontroerende gesprekken gevoerd. De sfeer was bijzonder en 
warm.  

 
 
Kids tweedaagse 
 
In de zomervakantie hadden we weer een kids tweedaagse. De eerste dag toverden 
we het bokkefort wijkgebouw om tot een echte lasergame arena, de tweede dag 
stond het buiten vol met springkussens, wederom een geslaagde editie, maar 
doordat er weinig vrijwilligers beschikbaar zijn en ook minder medewerkers van Wijkz 
in de zomervakantie, hebben we moeten besluiten om in 2025 te stoppen met deze 
activiteit. De andere activiteiten gaan uiteraard wel door,  
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De Houtwijk Halloween Experience 
 
Ook dit jaar was de Houtwijk Halloween Experience er weer. Het clubgebouw van SV 
Houtwijk werd de afgelopen week weer in zijn geheel omgetoverd tot een spookslot 
met meer dan tien thema's.  
 
De gasten mochten zich aanmelden bij een geheimzinnige sekte, die gek was op het 
bloed van kinderen. Natuurlijk voor de kleinsten met een knipoog. honderden 
wijkbewoners durfden het toch aan om bij deze sekte naar binnen te gaan. Vlak voor 
de offering, werden zij gered door de hoofdrolspelers van ‘The walking dead” die ze 
vervolgens door stuurden langs allemaal zombies. Veilig in de oude taveerne dan? 
Ook al niet, want daar bleek een vloek te heersen, bij de piraten kwam het dan toch 
weer een beetje goed… Of toch niet… want de kwakzalver zat al klaar met een grote 
tang om iedereen zijn of haar kiezen te trekken. Verbazend hoeveel kleine kinderen 
zonder probleem plaatsnamen en hun mond open deden! Een snoepje naderhand 
hadden ze wel verdiend! Buiten liepen er clowns rond en in de kantine vlogen zelfs 
vampieren rond.  
 
Na honderden mensen een huiveringwekkende tour te hebben bezorgd, was het tijd 
voor de vrijwilligers en studenten van ROC Mondriaan om alles weer af te breken en 
op te ruimen. En volgend jaar... dan begint het allemaal weer opnieuw.... 
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Dickens Loosduinen.  
Dickens Loosduinen 2024 verraste ons aan alle kanten. De dag begon met een 
voorzichtig zonnetje dat de markt verlichte. Wethouder Bredemeijer opende het 
festival, waarbij hij extra aandacht besteedde aan de onlangs overleden 
initiatiefneemster van het Dickens Naaiproject; Schwanette Beeloo-Bekkema.  
 
Met dit project zijn inmiddels ruim 150 kostuums gemaakt, voor en door Loosduinse 
vrijwilligers, in de stijl van de jaren 1900, 1920 en momenteel wordt er gewerkt aan 
een sixties collectie! Tijdens Dickens Loosduinen en Montmartre Loosduinen lopen 
de vrijwilligers altijd in de stijl van een bepaald tijdperk. Bij Dickens dus in de kleding 
uit die tijd.  
 
Vele kunstenaars, verenigingen en kooplui vulden de kramen. Zo was er een kraam 
voor stichting Jade, die geld inzamelde voor meer onderzoek naar kinderkanker en 
een uitwaai vakantiehuis voor gezinnen met een kind met kanker. Daarnaast stond 
scouting de Ferguson met heerlijke zoetigheid, bakte scouting de rimboejagers hun 
befaamde wafels en toonde water scouting McDonalds hoe er touw gedraaid wordt.   
 
Natuurlijk stonden de vele vrijwilligers in Dickens kledij weer voor de bezoekers klaar 
met broodjes worst, erwtensoep en warme drankjes.  
 
Het geheel werd aangekleed door diverse optredens, zo liepen Erik en Ron rond met 
hun muziek, waren de Bellringers een enorme bezienswaardigheid en speelde 
Tavenu de sterren van de hemel.  
 
Was er dan toch een minpuntje? Helaas wel, want om 15.00 sloeg het weer ineens 
volledig om. Rukwinden sloegen de kraam zeilen door de lucht en regen kwam 
overal tussendoor. In een snel tempo werd besloten de markt te ontruimen, wat 
binnen een half uur helemaal klaar was. Daarna verzamelden velen zich in de 
Abdijkerk voor de laatste optredens.  
 
Ondanks het weer, een zeer geslaagde editie van Dickens Loosduinen!  
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Wat gaat het jaar 2025 ons brengen: 
 

● Montmartre 
● Buitenspeeldag 
● De traditionele Boottocht 
● Houtwijk Halloween Experience 
● Dickens Loosduinen 
● Springkussen Festival 
● We kijken naar een ‘samen eten’ project, gecombineerd met een activiteit.  
● Dickens naai project gaat gezellig door. Inmiddels werken we aan een 

collectie van de jaren ‘60. Elke woensdag kunnen er materialen en patronen 
gehaald worden om zelf thuis de mooiste kostuums te kunnen maken. 
Uiteraard onder het genot van wat te drinken 

● Het hele jaar door: Aandacht voor de openbare orde, ontwikkeling van 
voormalig Azivo gebouw en connexxion terrein, aandacht voor 
parkeerproblemen, wijkpreventie en vele andere wijk gerelateerde projecten 
die vast op ons pad komen! 
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 Overzicht Financiën
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Adres-gegevens Wijkberaad Houtwijk 
 
 
adres: 
L. van Vuurdestraat 16 (SV Houtwijk) 
2552 JE  DEN HAAG 
 
e-mail: info@wijkberaadhoutwijk.nl 
 
 
Volg ons op: 

•  www.wijkberaadhoutwijk.nl 
• Facebook: @houtwijkinfo 
• X: @houtwijkinfo. 

 
Heeft u informatie om te delen met de redactie? E-mail dat naar: redactie@wijkberaadhoutwijk.nl 
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